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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 20. PROSINCE 2017 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph. D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., 
Ing. Velechovský Jiří, doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav Červený, 
CSc., Ing. Radim Löwe, doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D., Ing. Zdeněk Keken, Ph.D,  doc. Ing. Martin Hanel, Ph.D., Sára 
Marcinková, Tereza Kadeřábková, doc. Ing. Miroslav Müller, Ph. D., prof. Dr. Ing. František Kumhála, Ing. Zdeněk 
Votruba, Ph.D., Bc. Kristýna Davidová, Tomáš Orgoň, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph. D., Ing. Irena Benešová, Ph.D., 
Marek Vyjdák, Bc. Radek Martiník, Ing. Radim Kotrba, Ph. D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., Ing. Hynek Roubík, 
Ing. Marie Netopilová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc.  

 prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Petr Zasadil, Ph. D., JUDr. František Janouch 

omluveni:, Ing. et Ing. Markéta Drešlová, Bc. Václav Silovský, Ing. Petra Šánová, Ph.D., doc. Ing. Zbyněk 
Polesný, Ph.D., Jakub Erler 

program 

 
 

 

 PaedDr. Vavrla zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU  

Kontrola zápisu 

 PaedDr. Vavrla se dotázal na připomínky k zápisu z minulého zasedání 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 PaedDr. Vavrla vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS  

 pro: 18; proti: 0; zdržel se: 10  

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

1.      Kontrola zápisu  

2.     Přivítaní nových senátorů, kontrola seznamu senátorů 

3. Volba předsedy AS  

4. Volba předsednictva AS ČZU 

5. Volba zástupců do pracovních komisí 

6. Delegace zástupců fakult a AS do RVŠ 

7. Různé 
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 Přivítaní nových senátorů, kontrola seznamu senátorů 

 PaedDr. Vavrla přivítal a představil nové senátory 
 

Volba předsedy AS ČZU 

 PaedDr. Vavrla zahájil volbu předsedy AS ČZU  

 PaedDr. Vavrla  požádal o nominaci volební komise, z pléna byla navržena volební komise ve složení: 

 Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D 

 Ing. Hynek Roubík 

 Ing. Irena Benešová, PhD. 

 pro: 26; proti: 0; zdržel se: 2 

 > AS ČZU ZVOLIL VOLEBNÍ KOMISI PRO VOLBU PŘEDSEDY AS ČZU  

 

 Ing. Vlastimil Mikšík zahájil volbu předsedy AS ČZU a vyzval členy AS ČZU k nominování kandidátů na 
předsedu AS ČZU. Navrženi byli: 

 
    Ing. Radim Kotrba, Ph.D. - nepřijímá 
    Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D - nepřijímá 
    Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D. - nepřijímá 
    doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D. - nepřijímá 
    Ing. Hynek Roubík - nesplňuje podmínky (není akademický pracovník) 
    Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D. – přijímá 
 

 výsledky 1. kola volby předsedy AS ČZU: 
 
Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D 
pro: 23; zdržel se: 4 

> AS ČZU ZVOLIL PŘEDSEDOU AS ČZU  ING. ZDEŇKA VOTRUBU, PH.D. 

 

Volba předsednictva AS ČZU  

 PaedDr. Vavrla  zahájil  volbu předsednictva AS ČZU. Z pléna byly za jednotlivé součásti ČZU navrženi: 
 

 Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D. - PEF 

 doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D  - FŽP 

 doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D.- FLD 

 Ing. Radim Kotrba, Ph.D. - FTZ 

 prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc. - FAPPZ 

 doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D. – TF 
 

 

 navržení zástupci studentů do předsednictva AS ČZU:  
Bc. Radek Martiník a Ing. Hynek Roubík 

 PaedDr. Vavrla vyzval k hlasování o zástupci z řad studentů 
Bc. Radek Martiník: 9; Ing. Hynek Roubík: 14; zdržel se: 5  
 

 PaedDr. Vavrla vyzval k hlasování o výše uvedeném předsednictvu 
pro: 28; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU ZVOLIL VÝŠE UVEDENÉ PŘEDSEDNICTVO AS ČZU     
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Volba zástupců do pracovních komisí 

 PaedDr. Vavrla zahájil tento bod programu a navrhl, aby se zástupci pracovních skupin volili až na 
dalším zasedání AS ČZU  

 v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba 

 

Delegace zástupců fakult a AS ČZU do RVŠ 

 PaedDr. Vavrla zahájil projednání tohoto bodu programu a předal slovo Ing. Votrubovi, který 
informoval o nominaci zástupců fakult a AS ČZU do RVŠ  
 

 PaedDr. Vavrla vyzval k nominaci na delegáta do předsednictva RVŠ:  

 Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D. 

 PaedDr. Vavrla vyzval nominaci delegáta do sněmu RVŠ a z pléna byla navržena 

 Ing. Irena Benešová 

 PaedDr. Vavrla vyzval k hlasování o navržených kandidátech 
pro: 26; proti: 0; zdržel se: 2 
> AS ČZU DELEGUJE DO PŘEDSEDNICTVA RVŠ MGR. ING. PAVLA MICHÁLKA, PH.D. A ING. IRENU BENEŠOVOU 

DO SNĚMU RVŠ 
 

 PaedDr. Vavrla vyzval k nominaci zástupce do studentské komory RVŠ a z pléna byl navržen 

 Ing. Hynek Roubík, náhradník Ing. et Ing. Markéta Drešlová 

 PaedDr. Vavrla vyzval k hlasování o navrženém kandidátovi a jeho náhradníkovi 
pro: 27; proti: 0; zdržel se: 1 

> AS ČZU DELEGUJE ING. HYNKA ROUBÍKA  A  ING. ET ING. MARKÉTU DREŠLOVOU DO STUDENTSKÉ KOMORY 

RVŠ 
 

 PaedDr. Vavrla a Ing. Votruba informovali o navržených kandidátech na delegáty do sněmu RVŠ za 
jednotlivé fakulty: 

 

 Ing. Vlastimil Mikšík - FAPPZ 

 kandidát bude sdělen – FŽP 

 Ing. Jiří Hejkrlík - FTZ 

 doc. Ing. Petr Valášek - TF 

 doc. Ing. Jiří Remeš - FLD 

 PhDr. Pavla Rymešová – PEF 
 

 PaedDr. Vavrla vyzval k hlasování o navržených zástupcích 
pro: 28; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVÁLIL NAVRŽENÉ ZÁSTUPCE FAKULT DO SNĚMU RVŠ 
 

 Ing. Votruba požádal znovu zvolené delegáty, aby informovali o dění v RVŠ, tak jak již bylo domluveno 
na předchozích zasedáních.  

 

Různé 

 Ing. Hynek Roubík informoval o vývoji situace ohledně placení zdravotního pojištění studentů, 
informaci doplnil Mgr. Michálek 

 PaedDr. Vavrla informoval o potřebě lustračního osvědčení pro zástupce AS ČZU narozené před 1. 12. 
1971 

 Ing. Mikšík informoval o žádosti, aby členové AS ČZU uveřejnili své profilové fotografie prostřednictvím 
is.czu.cz 
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 PaedDr. Vavrla přivítal pana rektora prof. Balíka a prorektora Ing. Zasadila a informoval je o průběhu 
volby předsedy AS ČZU 

 rektor přivítal nové senátory a pogratuloval předsedovi AS ČZU ke zvolení 

 rektor informoval o novém vedení na fakultách 

 rektor informoval, že na shromáždění Akademické obce ČZU dne 29. 11. 2017 uvedl hodnocení 
uplynulého období a informoval o aktuálním vývoji řešené problematiky 

 rektor informoval o schválení státního rozpočtu na rok 2018 a v nejbližší době bude tedy znám i 
rozpočet pro vysoké školy pro rok 2018; rektor zdůraznil, že všechny důležité informace vztahující se 
k financování, akreditacím a kvalitě jsou vždy bezprostředně rozesílány všem děkanům; zároveň 
informoval o změně metodiky rozdělení rozpočtu jednotlivým vysokým školám na příští rok, k níž měla 
ČZU zásadní připomínky, což bylo prezentováno i na shromáždění Akademické obce ČZU; segmentace 
vysokých škol na segmenty 3 a 4 je politickým rozhodnutím nového ministra školství 

 rektor informoval o naplánovaných schůzkách s novým vedením ČZU (schůzka vedení 3. 1. 2018, 
Kolegium rektora 15. 1. 2018) 

 dále rektor informoval o vývoji příprav institucionální akreditace;  materiál ohledně vývoje příprav 
institucionální akreditace byl předán předsedovi AS ČZU a předal slovo Ing. Zasadilovi, který podrobně 
informoval o prodloužení akreditace studijních programů do 31. 8. 2019 a dále podrobně informoval 
o přípravách podání žádosti o institucionální akreditaci, kde ČZU bude žádat o institucionální akreditaci 
v 11 oblastech vzdělávání (tedy s výjimkou oblastí, které se týkají pouze IVP) 

 prof. Matula vznesl dotaz, zda segmentace univerzit bude mít vliv na institucionální akreditace; rektor 
informoval, že nikoli, že tato kategorizace má sloužit pro účelnější rozdělení finančních prostředků 
MŠMT mezi jednotlivé vysoké školy 

 rektor informoval o záležitostech projednávaných na SR ČZU dne 19. 12. 2017 a informoval, že členové 
AS ČZU mají možnost do materiálů nahlížet na právním oddělení v týdenním předstihu 

 rektor osobně pozval členy AS ČZU na slavnostní koncert, který se uskuteční v Rudolfinu dne 30. 1. 
2018 

 Ing. Benešová vznesla dotaz, zda došlo k posunu ohledně přechodu pro chodce u vstupu do areálu 
ČZU; rektor uvedl, že záležitost řeší kvestorka 

 

Závěr jednání 

PaedDr. Vavrla přítomným poděkoval za účast.  

   
 
 
  PAEDDR. DUŠAN VAVRLA 
  PŘEDSEDA VOLEBNÍ KOMISE  
  V. R. 
 
 

 


